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VOORLOPIG VERSLAG van de vaste Commissie voor 
Financiën omtrent het ontwerp van wet tot wijziging 
van de Wet op de kansspelen. 

De commissie, met uitzondering van het lid van de fractie 
van de S.G.P., gaf te kennen geen bezwaar te hebben tegen uit-
breiding van de Staatsloterij. 

Algemeen wilde men zich in dit verslag beperken tot enkele 
opmerkingen en vragen, doch wel behield men zich voor bij ds 
openbare beraadslaging ook andere met dit wetsontwerp samen-
hangende onderwerpen ter sprake te brengen. 

In herinnering werd gebracht, dat de ambtsvoorganger van 
de Minister ter gelegenheid van de openbare beraadslaging over 
dit wetsontwerp in de Tweede Kamer (Handelingen dezer zit-
ting blz. 1461, linkerkolom) had verklaard: „De geachte af-
gevaardigde heeft voorts gesproken over het menselijke aspect 
en over het aspect, verband houdende met de positie van de-
genen, die bij de lotenverkoop zijn betrokken. Ik geloof - en 
ik antwoord daarmede eigenlijk ook al op vragen die door 
anderen zijn gesteld - dat ik duidelijk heb gemaakt, dat ik, zo-
dra er enige ervaring is opgedaan, aan de hand waarvan de al 
of niet juistheid van mijn twee basisveronderstellingen - de hoe-
veelheid werk en de 75 pet. per loterij, vergeleken met de 
100 pet. van de huidige 6 loterijen — kan worden getoetst, be-
reid ben tot overleg en de consequenties dan ook wil aanvaar-
den. Nu reeds zou ik aan de heren Du Chatinier en Scholten 
willen toezeggen - de heer Scholten zegt dat ik het risico leg 
bij degenen die bij de lotenverkoop zijn betrokken - dat ik zon-
der meer bereid ben onze veronderstellingen, als zij niet juist 
blijken te zijn, met terugwerkende kracht te redresseren. Dat 
was als het ware in het aanvaarden van die consequenties be-
grepen.". Gaarne zou men vernemen, of de tegenwoordige be-
windsman bereid is deze toezegging te honoreren. Vallen, zo 
werd voorts gevraagd, onder deze toezegging mede de zgn. 
debitanten? 

Vervolgens werd eraan herinnerd, dat 's Ministers ambts-
voorganger bij de eerderbedoelde gelegenheid in de Tweede 
Kamer had medegedeeld (Handelingen blz. 1456): „Het amb-
telijk aspect van de provisieregeling gaat niet verder dan dat 
voor het bepalen van het redelijk inkomen aansluiting is ge-
zocht bij een min of meer vergelijkbare ambtelijke functie. Een 
nieuw functieonderzoek naar de juistheid van de inschaling, 
voor zover deze voor de bepaling van het basisinkomen ge-
wenst is, kan direct worden gestart. Ik zou hiertoe niet zelf-
standig willen besluiten, omdat de resultaten naar twee kanten 

11934 74 



2 

kunnen uitvallen, namelijk naar boven en naar beneden. Wan-
neer door de betreffende organisaties duidelijk prijs wordt ge-
steld op een dergelijk onderzoek, ben ik echter bereid het te 
doen instellen.". Men zou het op prijs stellen te vernemen, of de 
Minister inmiddels een verzoek heeft bereikt van de Vereniging 
van collecteurs en collectrices van de Nederlandse Staatsloterij 
om een onderzoek, als waarvan in het vorenaangehaalde sprake 
is, in te stellen. 

Vastgesteld 15 mei 1973. 
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